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東華三院癸卯年及甲辰年董事局
交代就職典禮
Inauguration Ceremony of 
TWGHs Board of Directors 2024/2025
本院癸卯年及甲辰年董事局交代就職典禮於東華醫院禮堂舉行，並邀得民政及青年事務局局長

麥美娟SBS太平紳士擔任主禮嘉賓及主持監誓儀式。甲辰年董事局隨後正式就職，在鄧明慧主席

帶領下，肩負起管治東華三院院務及發展善業的重任，邁向全新里程。

The Inauguration Ceremony of TWGHs Board of Directors 2024/2025 was held at the Assembly 

Hall of Tung Wah Hospital, with the Hon. MAK Mei Kuen, Alice, SBS, JP, Secretary for Home and 

Youth Affairs, as the officiating guest. The Board of Directors 2024/2025, under the chairmanship 

of Ms. TANG Ming Wai, Mandy, took the oath of office, embracing their responsibilities in governing 

TWGHs and guiding its philanthropic endeavours towards new horizons.

在民政及青年事務局局長麥美娟SBS太平紳士（第一排左四）監誓下，鄧明慧主席（第一排右四）
聯同其他董事局成員宣誓就職。
Under the supervision of the Hon. MAK Mei Kuen, Alice, SBS, JP (first row, left 4), Secretary for Home 
and Youth Affairs, Ms. TANG Ming Wai, Mandy (first row, right 4), the Chairman, took the oath of office 
along with her fellow Board Members.

鄧明慧主席（右圖，前排中）表示將以「廣明德慧，善澤香江」為管治理念，全力以赴推動東華善業。
Ms. TANG Ming Wai, Mandy (right photo, front row, centre), the Chairman, asserted her full philanthropic commitment with the governance 
motto of “Advocating Virtues and Spreading Benevolence in Hong Kong”, as she pledged to wholeheartedly advance TWGHs' charity 
endeavours.

甲辰年主席鄧明慧女士（前排中）與董事局成員合照 
Group photo of Ms. TANG Ming Wai, Mandy (front row, centre), 
Chairman 2024/2025, and Board Members

甲辰年主席鄧明慧女士（右）從甲辰年顧問暨癸卯年
主席韋浩文先生（左）手上接過契據及印信。
Ms. TANG Ming Wai, Mandy (right), the Chairman 
2024/2025, received the title deeds and seal from 
Mr. WAI Ho Man, Herman (left), Member of Advisory 
Board 2024/2025 cum Chairman 2023/2024. 
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就職典禮後，民政及青年事務局局長麥美娟SBS太平紳士（前排左九）、顧問局成員、
甲 辰 年 主 席 鄧 明 慧 女 士（ 前 排 右 七 ）、 甲 辰 年 顧 問 暨 癸 卯 年 主 席 韋 浩 文 先 生（ 前 排
左八），及兩屆董事局成員合照。
After the Inauguration Ceremony, the Hon. MAK Mei Kuen, Alice, SBS, JP (front row, 
left 9), Secretary for Home and Youth Affairs, Advisory Board Members, Ms. TANG Ming 
Wai, Mandy (front row, right 7), Chairman 2024/2025, Mr. WAI Ho Man, Herman (front 
row, left 8), Member of Advisory Board 2024/2025 cum Chairman 2023/2024, and 
Board Members 2023/2024 and 2024/2025, took a group photo.
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